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BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIEKO-DOBOJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVICI
GRADSKO VIJECE
Broj : 01 -04 -137 8124-AP -5
Datum: 27 .06.2024. godine

GRADON.I.CNT,NTT
ZAVIDOVIEI
PREDMET: Vije6nidka pitanja i inicijative sa26. sjednice Gradskog vijeda odrZane,

dana 27 .06.2024. godine, dostavlj aju se.

Na osnovu dlana 167. stav (l) i dlana 171a. stav (1) Poslovnika o radu Gradskog vijeda
Zavidovili - novi predi5deni tekst (,,SluZbeni glasnik Grada Zavidovi6i", broj: 7122 i ll23), u
prilogu akta dostavljamo vije6nidka pitanja i Inicijative postavljene na 26. sjednici Gradskog
vijeda odrZanoj, dana 27 .06.2024. godine:

- Inicijativa samostalnog vije6nika Samira Skejida - Inicijativazaizdvartje sredstava iz
gradskog budZeta za nabavku stalnih sredstava i mobilijara za potrebe u radu mjesnih zajednica

- Inicijativa vije6nika Semsudina Skejida - Inicijativa za dono5enje odluke koja bi
omogu6ila nastavak aktivnosti za rje5enje projekta,,KruZni tok Krivaja Zavidovi6i".

- Inicijativa samostalne vijednice DZemanine Memagid - Inicijativa da se uputi zahtjev
prema preduzedu Ceste Federacije da se postavi pje5adki prelaz kod trgovadkog centra
Mepromex, u tom dijelu negdje, po ocjeni ko bude izlazio na teren i kod EP-ove benzinske
pumpe, dolje u niZem dijelu."

- Inicijativa samostalne vije6nice DZemanine Memagi6 - Inicijativa u ime stanara, zgrade
Samadka, da op6inske sluibe izadu na teren, da konstatuju stanje i da se obrate Sto prije, Sto
urgentnije JKP,,Radnik" Zavidovi6i, da se ti kontejneri izmjeste malo dalje od zgrade.

- Inicijativa samostalnog vije6nika Semse Fehri6a - Inicijativ za otvaranje Setali5ta u
dijelu ulice Alije Izetbegovi6a, koji je ograniden Gazi Husrev-begovom ulicom i ulicom
Safuet-bega BaSagiia.

- Inicijativa samostalnog vije6nika Semse Fehri6a - Inicijativ da se financijski pomogne
izgradnja Djedijeg igrali5ta,,Stavci" u iznosu od 5.000 KM, i to putem MZ Kovadi.

- Vijednidko pitanje vijednika Hasiba Huski6a (1) i (2);
- Vije6nidko pitanje samostalnog vije6nika Samira Skeji6a (l), (2) i (3);
- Vije6nidko pitanje vije6nika Hamde DZini6a.
- Vije6nidko pitanje vije6nika Semsudina Skeji6a (1) - (3a);
- Vije6nidko pitanje vije6nika Armin Imamovi6;
- Vije6nidko pitanje vijednika Almina Dohranovi6a;

U prilogu akta dostavljam Vam vijednidka pitanja i Inicijative postavljena na 26.
sj ednici Gradsko g vij e6a odrZane, dana 27 .06.2024. godine.

Odgovore na postavljena vije6nidka pitanja i inicijative potrebno je dostaviti
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BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
ZENIEKO-DOBOJSKI KANTON
GRAD ZAVIDOVIEI
GRADSKO VIJEEE
Broj : 0 1 -04 -137 8t24-Ap -5

Datum: 27 .06.2024. godine

PREDMET: Vijednidklqr-Bj" i inicijative sa26.sjednice Gradskog vije6a odrzane,
dana 27 .06.2024. godine, dostavljaju se.

Na osnovu d1Tu.167. stav (1) i dlana l7l. i dlana l7la stav (1) poslovnika o radu
Gradskog vijeia Zavidovidi - novi predi56eni tekst (,,Sluibeni glasnik c*du zavidovi6i.., broj:
?1.2? ! .1123), u pri|9ry akta dostavljarno vijednidi<a pitanja f Ini"i.lutir. porturrry"ne na 26.
sj ednici Gradskog vij e6a odrzanoj, dana 27 .06.2024. godir",

Hasib Huskid

Predmet: Vijedniiko pitanje broj (l)

Na osnovu dl.8 i 87 Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovili. kao vije6nik Gradskog
yrj:9u Zavidovili postavljam sljede6e vije6nidko pitanj e:
Dokle se stiglo sa realizacijom zakljudka a vezano za moju inicijativu koju sam podnio za
nabavku kvalitetnog mzglasaza potrebe JU ,,Kulfurno-sportski centar.. Zavidovili.
ovo pitam izrazloga sto su sredstva odobrena i planiranu tu swhu.

Predmet: Vije6niCko pitanje broj (2)

Na osnovu dl. 8 i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidovili, kao vijednik Gradskog
uije6,a Zavidovi6i postavljam sljedeie vijeinidko pitanje:
K9 j. i na kojj nadin dodijelio kancelarije , rgrudi stare op5tine novoformiranim politidkim
subjektimaZ ii.la je to nadleZnost, je li nadleiost gradskog vije6a ako jeste za5to to nije bilo da
dnevnom redu kao i sve druge kancelarije

Admir Foinica: Zahvaljujem, gospodin Skeji6 Samir

Samir Skeiid
,,Poitovani prisutni,vijeinici, uposlenici gradske uprave i gradanstvo, ja Vas srdadno selamim i
pozdravljam. Samo 6u nakratko da odstupi- od konteksta stvari, samo jednom ili dvije
redenice. Budu6i, da je u toku ve6 izbomakampanja, moZdada se odstrane gradske ,,prur" iu
nekakav nadin -- urgencrjom sugeri5te direktorima, aktuelnim direktorima Javnih ustanova i
preduze6a i uposlenicima da se ne zloupotrebljavaju radna mjesta u javnom sekloru za
potrebe politidke kampanj e. "
Samir Skeiid
Inicijativa: Izdavanje sredstava iz gradskog budieta za nabavku stalnih sredstava i
mobilijara za potrebe u radu mjesnih zajednica

Predmet inicijative: Nabavaka robe i opreme neophodne za odrfuavanje prihvativog nivoa
komunalne higijene
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Ptazlozi podno5enja: Vjeruju6i da je auditorij upoznat sa nepovoljnim higijensko-sanitamim
uvjetima u pojedinim mjesnim zajednicama nastalih uslijed neblagovremenog di56enja ulica,
neko5enom travom neposredno uz putne pravce, nagomilavanjem nerazgradivog sme6a i Stetu

koju lo5a komunalna higijena pridinjava na imovini pojedinaca predlaZem da se u plan izrade

budZeta Grada uwsti poseban transfer namijenjen higijensko sanitarnim potrebama mjesnih
zajednica. Sredstva iz transfera bi se podijelila na isti nadin i u istoj proporciji kao i redovna

sredstva, a koristila bi se za kupovinu osnovnog inventara kao Sto su trimeri, kosilice, gorivo
itd. neophodno zarad alatai uredaja iz vlasni5tva mjesnih zajednica. U plan implementacije
inicijative bi trebalo uvrstiti i dogovor oko angaZovanja pojedinaca iz MZ kojima bi se na

financijskoj ili volonterskoj osnovi povjeravala upotreba alatai ma5ina potrebnih za odrLavarle
dobre komunalne higijene. Po mogudnosti a u skladu s financijskim projekctjarru trebalo bi
teZiti sezonskom angaZovanju pojedinaca na poslovima oduvanja komunalne higijene U}i4Z a
istima bi}dz ili mje5tani navedenih podrudja osiguravali financijsku naknadu zarad.
NajvaZniji benefit mogu6e implementacije inicijative bi se reprezentovao u izgledima da

imamo distiji Zivotni prostor, uredenija ruralna podrudja i ve6i doprinos u oduvanju komunalne

higijene u podrudjima mjesnih zajednica.
Inicijativa iziskuje znadajna materijalna sredstva, a najmanji realni iznos obzirom na broj

mjesnih zajednica je oko 10,000 KM."

Samir Skeii6 - vijedniika pitanja

1. Na sluZbu za Upravu druStvenih djelatnosti, pitanja boraca i op6u upravu naslovljujem

pitanje vezano za donacije sredstava u budZet Grada Zavidovila, javne ustanove i
budZete mjesnih zajednica. Konkretno,traiim da mi se prezentuje protokol na koji
nadin se sredstva mogu donirati u budZete navedenih organizacionih nivoa, kako je

napisan protokol u sludaju da pravno ili fizidko lice iskaZe Zelju ili interes da u javne

budZete uplati ili donira novac i da li protokol za ovakve situacije uopSte postoji?

2. Drugo pitanje je naslovljeno na JU ,,Djediji vrti6" Zavidovili i reprezentuje

interesovanje naSih gradana zaSto Ustanova ne organizuje prijem nove djece u vrti6 i
koji su razlozi da djeca na prijem u ustanovu dekaju i do Sest mjeseci?

3. Tre6e pitane upu6ujem Centru za socijalni rad, a vezana je zaizradu socijalnih karata

osoba u stanju socijalne pomo6i, odnosno da li je projekat izrade dovr5en ili u kojoj je

fazi?

Admir Foinica: Zahvaljujem, gospodin Hamdo DZinii

Hamdo Diinid- viiedniiko pitanie

,,LJvaZeno radno predsjedni5tvo, kolegice i kolege vije6nici, pomodnici gradonadelnika,

tehnidko osoblje, uvaZeni sluSaoci preko radija, sve vas srdadno pozdravljam. Ja 6u jedno

usmeno vijeinidko pitanje, gdje sam zamoljen od grupe gradana MZBrezik, znadi da ponovim
jedno vije6nidko pitanje koje su oni vi5e puta, neko od kolega je postavljao na Vije6u pa su

malo Sto bih rekao,odgovori bili smu5eni od strane SluZbe i Gradonadelnika i malo nejasni
gradanima, pa su me zamolili, evo proditat 6u, na Viber sam dobio pitanje,znadi ovako: ,,U ime

gradana grupe MZBrezik, podruZnice Lug, Luke, Brezik i Memi6i postavljam vije6nidko
pitanje koje se odnosi na asfaltiranje dijela puta Brezik - Lug - Memi6i - Luke, u zadnjem

pisanom odgovoru od nadleZne sluZbe od Gradonadelnika, odgovor je glasio ovako, tipa, ,,da
nisu izvrSili asfaltiranj e zbognesuglasica gradana izmedu sebe, da se ne mogu dogovoriti koju
dionicu puta da asfaltiraju". Medutim, mje5tani odgovorno tvrde da nesuglasice medu njima
stoje, da se na ovakav nadin ne unosi dodatna nesuglasica medu narod. Znad| tadno se zna koji
dio puta treba asfaltirati i taj isti dio puta je pro5ao u plan kapitalnih investicija za2l24.godinu,
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to je dio puta Brezik - Lug - Memi6i - Luke. Gradonadelnik je sebi, mislim izznanihruzloga,je to.preokrenuo, pa asfaltirao na neku drugu stranu, ako ne nrajukad i kako 6e, onda treba da
se izjasni kad da vrate, na koji nadin da vrate upla6ena sredstua koja su mjestani MZBrezik,
20,000 KM uplatili na radun Grada Zavidovili3 sve na ime asfaltiranja pomenute dionice. Etotoliko.."

Admir Foinica: Zahvaljujem, gospodin Semsudin Skejii.

Semsudin Skeiid

Predmet: Vijedniika inicijativa
Na osnovu dlana 106. Poslovnika o radu Gradskog vije6a podnosim vijednidku inicijativu zadonosenje odluke koja bi omogudila nastavak aktivnosti za 4esenie prol.ktu,,KruZni tokKrivaja Zavidovi6i.,.

OBRAZLOZTN"TT

Ministarstvo za prostorno uredenje, proT?1i komunikacije i zastitu okoline Zenidko-dobojskog
!an1o-na 

odbilo je izdati saglasnost na: Prijedlog izmjena i dopuna Regulacionog plana ,,Luke,.Zavidovili.
kraj nade da 6e kruZni tok Krivaja Zavidovidi kao
u dogledno vrijeme biti predmet aktivnosti gradske

Ukoliko ni5ta ne poduzmemo, to bi bio
centralni dio Regulacionog plana ,,Luke.,
uprave.
Preciznije, to se ne6e desiti prije usvajanja Urbanistidkog plana Grada Zavidoviii.
Zbog velike vaZnosti projekta kruzni tot Krivaja sa oLi.rzenjem, predlazem Gradonadelniku i
nadleZnoj sluzbi da detaljno razmotre i qo moguinosti prihvate inicijativu koja bi mogla bitiprethodnica za rcalizaciju projekta KruZni tok Krivaja Zavidoviii rnrrogo brZe nego dekanje na
usvajanj e Urbanistidkog plana.
Mogudnost za realizac.iju ovog projekta nudi dlan 188. Zakona o prostornom uredenju i
Bjattenj u Zenidko -doboj sko g kantona.
eln t88. pomenutog zakona u stvari je strudna ocjena koja moZe rezultirati izdavanjem
urbanjstidke saglasnosti za definisanje preduslova za proieitovanje i odobravanje budu6e
promjene u prostoru bez obzia Sto ns postoji detaljan ilanski dokument za pripadajuce
podrudje.
U ovom sludaju to su urbanistidki plan Grada i Regulacioni plan Luke koje ne sadrZe tra1ene
promjene.
etan t88. stav (l) glasi:
Razloga za podno5enje ove inicijative ima mnogo, ja 6u navesti dva osnovna razloga:- VaZnost projekta za funkcionisanje saobraiaja je nemjerljiva, a rjesenje ovog projekta

usko je povezano sa rjesenjem problema putazaromsko naselje.
- Ovaj problem je bio predmet rasprave u prostorijama Nadleinog ministarstva na

sastanku odrZanom 06.03.2024.godine na temu Regulacioni plan ,,Luke", saglasnost na
prijedlog odluke Izmjena i dopuna.

- Na tom sastanku Direktor zavoda za trbanizam i prostorno uredenje Zenidko-
dobojskog kantona je nagovijestio mogudnosti koje daje dlan 188. zakona o prostornom
uredenju i gradenju kantona.

Direktor je naglasio da je za rje5avanje vaZnih projekata ali samo u izuzetnim sludajevima
moguie formirati strudnu komisiju dija bi strudna ocjena mogla doprinijeti dono5enju
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urbanistidke saglasnosti, a u konadnici i ishodavanju gradevinske dozvole za KruZni tok

Krivaja Zavidovidi.
N1p"i"ir.i"m da je do rjeSenja mogu6e do6i jedino uz pomo6 Zavodazatrbanizxrt i prostorno

uredenje Zenidko-doboj skog kantona'

Zbog togaje potrebno iminovati radnu grupu koju bi dinili predstavnici Gradske sluZbe i

Gradskog vije6a koja bi imala zadatak aa ,a;eano sa predstavnicima zavoda pripremi plan

realizacij e p.oj 
"r.tu,,rnuiNr 

ToK KRIV AJA ZAV ID oV ICI"'

Direktor ZavodaUio .1" konkretan i rekao da 6e pomo6i u imenovanju komisije za davanje

struene ocjene koja 6e rjesiti sve dileme oko izgradnje kruZnog toka'"

Semsudin Skeiid - vijedniika pitanja

PREDMET: SET VIJECNIdKIH PITANJA

Na osnovu dlana g. i dlana g7. poslovnika o radu Gradskog vije6a postavljam set vije6nidkih

piianja koja su usko vezana sa neispunjavanjem obave.za.proisteklih iz:
' u) Podnesenih od strane Gradskog vije6a usvojenih inicijativa

b)Postavljenihvije6nidkihpitanjabezkonkretnihodgovora
c) Usvojenih zakljudaka na sjednicama Gradskog vije6a, a koji ipak nisu nikako

realizovani iakoje jasno naznadeno ko je bio zadtLenzarealizaciiu

d) Usvojenih program a radaGradskog vije6a, sa tadkama dnevnog reda koje nikada nisu

razmatrane

e) usvojenih amandmana koji su postali sastavni dio obaveza gradske uprave

a) ObrazloZenje

velika veiina pitanja proizasla je iz neispunjavanja obaveza po usvojenim. inicijativama' po

usvojenim zakljudcima i prijedlozima koji su dores"ni.na osnovu mojih zahtjeva' ukoliko sam

ipak postavio ,.f.u fit*ju lo:u se tidu usvojenih inicijativa, zakljudaka po zahtjevima drugih

,i3.eriU nadam se da 6e mi oni to re6i i oprostiti'
pozivam sve vijeinike da i oni iznesu Sta od njihovih usvojenih inicijativa i zakljudaka nije

realizovano i tako iztaze protest zbog nerada Gradske uprave.

Bez obziraSto vjerujem da mozda ne6u dobiti nikakve odgovore i Sto sam siguran da na veliku

ve6inu pitanja rriel', dobiti realne odgovore, ja 6u ih ipak postaviti' 
..,

Prvih desetak pitanja koje mogu postaviti ,bog ogt*ieenja od 3 minute proditat 6u' a molim da

njih ali i ostala *uliri*t.. MoZda ,. ,u n.k:i-a sloZite i pokusate ih implementirati u svom

narednom mandatu.
NADAM sB pn iiveZpNt VIJECNICI da 6e vam ovako veliki broj obavezakoja Gradska

uprava nije realizovala biti dovoljan pokazatelj kakav je odnos izmedu Gradonadelnika i

gradske uprave sa jedne i gradskih vi.ieeriu .u dr.rg. strane preovladavao tokom najve6eg

dij ela detverogodi5nj eg mandata.

Pa pogledajmo redom.

b) Pitanja
1. Za1to nije uraden program uredenja uZe gradske iezgre? Inicijativa podnesena prije tri

godine. Usvojena prije dvije godi.r". Iako je usvajanjem zakljudka Gradskog vije6a

naloZeno Gradonadelniku sa ,rudl"Zrrir., sluZbama da inicijativu realizuju, realizacija je

izostala. ZaSto?

Pitanjeupu6enoGradonadelnikuisvimpomo6nicima.
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2' Zaito ste dozvolili da inflacija ,,proguta" najmanje jednu detvrtinu novca namijenjenog
za rcalizaciju infrastrukturnih projekata, a sve to zbog neefikasnosti rada gradske
uprave dok se novac hladio na bankovnim radunima. Pitanje upudeno Gradonadelniku i
svim pomodnicima.

3' Za\to se ni nakon 6 godina od podetka realizacijenajvedeg infrastrukturnog projekta ne
moZe ni naslutiti sudbina vodosnadbijevanja prostorne cjeline paSin konak? Da je bilo
Zelje projekat je mogao biti zavr5en u ovom mandatu. ovakvim tempom ne6e biti
zavrsen ni u narednom detverogodi5njem mandatu. Odgovorno tvrdim, d^a postoli Zequ
da se projekat 

..zavr5i 
sve bi bilo gotovo 12025. godini. Kako? parealizacijom usvojene

vij e6nidke inicij ative. pitanj e za Gradonadelnika zasto?

4' Zaitoje tek u osmoj godini Vaieg mandata usvojena realna vrijednost cijene gradnje?
Zalto je to uradeno na nadin da se u ovoj godini ne6e primjenjivati? Da li je neko
izradunao kolika je steta po budZet Grada nastata zbogtoga?

5. zasto ste bukvalno unistili URBANIZAM GRADA ZAVIDOVICI?

Isti je upropa5ten i pogaien do te mjere da su milionske materijalne Stete beznadajne u
odnosu na posljedice koje 6emo morati sanirati decenijama Ai ao kraja ih ne6emo
sanirati nikad.
Urbanizam je tema za koju je u 4 godi5nja programa rada bilo predvideno ubjedljivo
najvise tadaka dnevnog reda. Jedino pozitivno sto .je doneSeno je Odluka o izradi i
usvajanju Urbanistidkog plana. Hode li se i to opstruirati pitam Vas Gradonadelnide i
Vas pomotnide za poslove urbanizma. Odekujem odgovor i od sluZb e nadleine za
inspekcij ske poslove, preciznije Urbanistidko-gradevinskog inspektora.

6' Za\toje ukinut Urbanistidki plan Grada Zavidovilii zasto se isti nije naSao na dnevnom
redu za iztadu i usvajanje 12 godina pnje i 2,5 godine nakon ukidanja. Zbogtogasu sve
urbanistidke saglasnosti izdate nakon toga, a bez urbanistidkog i regulacionog plana
nelegalne. Pitanje je za Gradonadelnika, pomo6nika ,u portoue urbanizma i
urbanistidko-gradevinskog inspektora.

7' zasto ste odustali od realizacije projekta KRUZNI ToK KRIVAJA kad postoji
mogudnost da se ubrza i nastavi njegova realizacija?

Odgovor treba da daju iskljudivo Gradonadelnik i njegov pomo6nik za poslove
urbanizma, ali ovo pitanje tide se svakako i urbanistidko-gradevinskog inspektora, jer je
ta inspekcija itekako nadleZna kada je u pitanju kontrola p.orio*o-planske
dokumentacije.

8' Zaito ste tek sada obustavili aktivnosti na usvajanju izmjena i dopuna Regulacionog
plana,,Luke" Zavidovili kada ste prije 18 mjeseci znali da saglasnost na prijedlog
odluke o usvajanju ne6e dobiti zato ito ste ukinuli Urbanistidki plan.
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9.

10. Za5to isporuka betona za betoniranje lokalnih cesta u izbornim godinama postaje

najvedi projekat u cestovnoj infrastrukturi? Nikada nedemo saznati kriterije za

raspodjelu ni utrosena sredstva za to. Znarto samo da je dio toga i nedozvoljena i

nemoralna trgovina glasovima Vije6nika. Pitanje za Gradonadelnika ali i za pojedine

vijeinike.

1 1. Zasto ne poduzimate niSta kako bi imovinu uzurpiranu od strane pravnih i fizidkih lica

vratili stvarnom vlasniku odnosno Gradu Zavidovidi?

Na to ste izridito obavezni djelovati po osnovu zakljudaka usvojenih na sjednici Gradskog

vijeda odrZanoj 28.O2.2l24.godine po tadki dnevnog rlda: Stanje imovine u vlasnistvu Grada'

U skladu sa sadrZajem ,uft3"eufu pitanje je upu6eno: Pravobranilastvu ,SluZbi za upravu

imovinsko-pravnih,ieodetskih poslova i 
- 
urbanizma, Strudnoj sluZbi Gradonadelnika'

urbanistidko-gradevinskoj i inspekciji za ceste. Iako je proslo 5 mjeseci od donosenje

zakljudaka nije uradeno arna ba5 ni5ta'

|Z.ZaStonisterje5ilipitanjekupovineVileKrivajakadasteimalisveuslovedatoi
uradite.

eak ste imali i novac u BudZetu za to namijenjen. Pitanje iskljudivo za Gradonadelnika' ali

odgovor mora dati i pomo6nik sluZbe za upravu drustvenih djelatnosti'

13. Zasto niste uradili niSta Sto bi obezbjedilo da sve Mjesne zajednice budu tretirane

ravnopravn?

l4.Za1to su rezultati na obezbjedenju sredstava sa viSih nivoa vlasti i sredstava izraznlh

fondova i grant sredstava slabi?

l5.Zaitoprojekat video nadzora nije ni zapodet kada je realizacija istog u pitanju?

l6.za5to je prodaja zemljista u 2023. godini vrsena iskljudivo po sistemu neposredne

pogodte kada bi takav nadin morao biti izuzetak?

17.zatto prodaje izvrsene t 2023. godini nisu dostigle ni polovidnu vrijednost trzisnih

cijena?

1g. Zasto ste dugogodiinjim nedjelovanjem dozvolili da nam prijeti gubitak najkvalitetnijeg

zemljiSa tuZbama po osnovu dosjelosti?

l9.zatto su od 7 regulacionih planova tri ukinuta, tri se primjenjuju, a sedmi je dozivio

pravi debakl?

20.Za1to ste Vije6u nametnuli usvajanje planova parcelacije iako ste znali da se na osnovu

njh ne mogu \zdavati urUanist"iete saglasnosti. Svjesno \ zbog toga niste prihvatili

inicijativu Ja se izvrSi Revizija tri usvojena plana parcelacije'
7
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2l.za3tove6 g godina niste udinili nista sto bi ojadalo integritet i kapacitet Sluzbe za

upravu imovinsko-pravnih portoru, lJoi"irr.in i poslova t'rlani'ma' u dijelu odsjek za

urbanizam?

22.zastone6ete u6i u proces realizacrje usvojene. iniciiative o reorganizac\ii Sluibe za

upravu imovinsko-pravnih portoru, grJ",rtin i poslova urbanizma' u dijelu odsjek za

urbanizam?

23.ZaStosteurbanistidkesaglasnostii.odobrenjailgTd""jeuperioduoktobar2023-
februaridiomarta2oz4.godineizdavaliekspresnoiakosteznalidasutouglavnom
neregalno ira"t" 

"a"urer3alDu 
I ie to uradeno mozda zbog toga da bi obradun naknade

zauredenjegradevinskogzemlji5taiprirodnepogodnosti-rentafakturisalipostarol
cijeni gradnje ;a;iid*, u." pl noro.ikojli: Gradsko vije6e usvojilo 28'02'2024'

umjesto 30.oti;igodine? pitanji za cruaorrueehika i nadleZnu sluzbu'

24.Za3tou 8 godina mandata niste uradili ni jedan godisnji plan i program uredenja

gradevinsko g zemlj i5ta?

Z:.Zaltoniste podnijeli ni jedan financijski izvjestaj .o 
efektima naknade za uredenje

gradevinskog ,.-tiiSta i prirodne^p"g"J"""i-*".'"1 Zakonom o prostomom uredenju i

gradenju Zenidko-iobojskog kantona-ta obaveza je propisana i morali ste to prezentirati

Gradskom vije6u minimalno 3"a** godisnje' znate r aa 3e inicijativu za to Gradsko

vij e6e usvoj iio j edno glasno kraj em 2023'godine?

26.ZaitosenistepotrudilidaudetirigodinemandataovogsazivaGradskogvije6ausvojite
Regulacioni plan Kamenica i ne"gJacioni plan Maola? Pitanje upu6eno Pomo6niku

Gradonadelnika za upravu ,-orrr,Jt o-prurrrih,geodetskih poslova i urbanizma'

27.Za3to niste udinili nista u rjesavanju imovinsko-pravnih poslova u poslovnoj zoni

Majdansko?usvojenizakljudcivu'"utoobavezuju'PitanjeupudenoGradonadelnikui
dlanovima njegovog kolegija zajedno sa pravobraniocem'

Z8.Zaitonema aktivnosti na sanaciji bespravne gradnje' Da li je urbanistidko-gradevinska

inspekcija realizovala svoj plan i svoje obaveze?

2g.zaironije bilo aktivnosti na kontroli izdavanja urbanistidkih sagrasnosti? Ako ipak jeste

dostavite informaciju. Pitanje upu6eno iskljueivo urbanistidkom inspektoru'

30. Zasto ste odluku o medijaciji i arbitrazi u postupku tuzba Grada protiv Krivaje u stedaju

donijelibezodlukeGradskog"i:.e"rPitanjezaGradonadelnikainjegovkolegij.

3|.Zaltoinicijativakojajemoglaobezbjeditipomo6mladimaukupoviniiliizgradnji
prvog,tu,,aitimeeni;enidoslanadnevnired?Upu6enajeprijeviSeodSmjeseci.

32.Za3to nismo ispravili gresku koju je ovo Vije6e sa prethodnim predsjedavaju6im

napravilousvajanjemodlukeo,ub.*iizno5enjami5ljenjaovije6nidkiminicijativalna
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prije njihovog usvajanja ili odbijanj a? Daje bilo zelje mogli smo jer Gradsko yije6e jeow inicijatiw usvojilo takoder prije g mjeseci.

33'Zasto niste realizovali projekat oborinske i fekalne lanalizacije u ulici zlatruhgiryana
Nekoliko pokazatelja za ovaj projekat:

- Maj 2021. godine vijeinidko pitanje kada 6e..- Decembar 2022.godine po osnovu amandman a za Budiet za 2023.godinu u BudZetu
predvidena sredstva

- Glavni projekat uraden, ali realizacije ni na vidiku ni nakon 4 godine nade zamje5tane
koji jo5 uvijek pamte 2014. godinu.

34'Zaitojos nismo spoznali da je nasa dijaspora ta koja podrizavai odriavasocijalni sektor
u BiH' NaSa (Zavidovi6ka) dijaspora u tome prednjadi. Zaltone uvaZimo tu dinjenicu i
ne uzvra6amo istom mjerom?

ova brojna pitanja mogla bi biti dobar pokazatelj rada Gradskog vije6a, bolje redeno Sta jeizmedu ostalog uradilo vije6e, a sta nije uradila 
"Gradska 

uprava. Naslov za ovaj set pitanja
magao bi biti i tridesetak zaSto ni5ta zato.

Armin Imamovid - vijedniiko pitanje
,'Pozdravljam sve prisutne, jedno vije-nidko pitanje, MZYozuea je podnijela u jesen zahtjev o
sanaciji jednog Zidanog mosta. Ljudi sada tu-o prelaze preko ----- prvo je bezbjednost upitanju gradanstva dok prelaze preko tog mosta, a ima ih po fin broj i da mi se taj odgovor
dostavi u pisanoj formi. Hvala vam. Taj dio r. zove Misarad?a.,,

Admir Foinica: Zahvaljujem, gospoda Memagi6, izvolite .

Diemanina Memaeid - vijedniika inicijativa
(1) ,,Pozdravlja--su! prisutne, ja imam jednu vijeinidku inicijativu ispred gradana

naselja Gvozdeni Most. Naime, gradani Gvozdenog I\iosta, pogotovo u dijelu ulice Zlatnih
ljiljana, u blizini trgovadkog centra Mepromex zahti.levalu d]a bradsko vi.leie, gradska vlast
uputi dopis JP Ceste Federacije da se postavi pje5adki pielaz na tom poteiu, kol trgovadkog
centra Mepromex, jer svi smo tu bili, svi smo srlesri kolika je tu ugroZenost i pje5ak ii vorai,i,
znadi da se u tom dijelu i u dijelu kod EP-ovL benzinsk."pr-pJ isto tako ,rapravi pje5adki
prelaz. Ja sam svakodnevno svjedok da se nekada deka i po diset minuta da se piede sajednog
kraja ceste na drugi. Vozadi voze, znanro kako voze bizo, znadi da se uputi zahtjev-premi
preduzedu Ceste Federacije da se postavi pje5adki prelazkod trgovadkog clntra Mepromex, u
tom dijelu negdje, po ocjeni ko bude izlazio na teren i kod EP-ove beniinske pumpe, dolje u
niZem dijelu."

- (2) ,,Druga vije6nidka inicijativa jeste, obratili su mi se gradani, stanari, zgrade
Samadka. Tu su kontejneri komunalnog preduzeda ,,Radnik" isfod samih prororiu toj zgradi.
Ljeto je, Siri se nesno5ljiv smrad isto tako je velika mogu6nost zaraze,oni traZe da se op6lnske
sluZbe da izadu na teren da konstatuju stanje i da se ob-rate Sto prije, Sto urgentnije jer je ljeto.
Ovaj, to je sami izvor zaraze, da se ti kontejneri izmjeste mUo aalje-od zgride. rt.;L to. Hvala
Vam.t'

Admir Foinica: Zahvaljujem, gospodin Semso Fehri6, izvolite .

Semso Fehrid
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',U skladu sa ilanom 8. i ilanom 87. Poslovnika o radu Gradskog vije6a Zavidovitipokreiem
Inicijativu: otvaranje Setali5ta u dijelu ulice Alije Izetbego,Iiiu, toji je ograniden Gazi
Husrev-begovom ulicom i ulicom Safvet-bega Ba5agl6a.
Zatvarunje dijela ulice bi bilo:

- U ljetnom periodu od 19,00 do 23,00 h
- U zimskom periodu od 1g,00 do 22,00 h

obrazloitenje: Veliki broj gradanatrazi da se pokrene ova inicijativa, kako bi se omogu6ila
bezbjedna igra djece, na djedijem igralistu koje se nalaziu ovom podrudju...

,,U skladu sa elanom 8. i ilanom 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeda Zavidovi1i
pokredem:
Inicijativu: Da selinancijski pomogne izgradnjaDjedijeg igralista,,stavci..u iznosu od 5.000KM, i to putem MZ Kovadi.
Za ovu namjenu koristiti sredstva iz Budaeta za 2024.godinu sa Transfera 613727211- lzdaci
za_ostale usluge popravki i odrz- urbani mobilijar i djedfa igralista.
obrazloienje: Proc.e-s iz-gradnje djedijeg partu .je u tolu I potrebno je financijski potpomo6i
izgradnju ovog igraliSta, kako bi djecui omladinu pokuSati watiti na igrali5ta.,,

Almin Dohranovi6
Predmet: Vijedniiko pitanje
,,Na osnovu dlana 8. i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijei a Zavid,ovr6i, kao vije6nik
Gradsko g vij e6a zav idov i6i postavlj am slj ede6e vij e6nidko p1t*j.,
TraZim od nadleZne sluZbe da nam se dostavi ime firme-i gra<tevinska dozvola za izvrsenegradevinske radova ugradnje drvenih stubova pored regioiralne ceste R 466 Zavidovi6i-
Kamenica. Drveni.stubovi su ugradeni uz sami rub ceste, ie kao takvi ugroZavaju sigurnost u
odvij anju saobra6aj a."

Adqrir Foinica: Nakon postavljenih vijednidkih pitanja, prelazimo na usmene odgovore navije6nidka pitanja postavljena na danaSnjoj sjednici, ako ih ima. Obzirom da ih nema,prelazimo na odgovore na vije6nidka pitanja ia 25. sjednici Gradskog vijeea Zavidovi1i,
odrZane dana 3 0.05 .2024.godine.
Gospodin Samir Skeji6, dva pitanja, zadovoljni ili imate dopunsko?
Samir Skeii6: Imam dopunsko pitanje.
Admir Foinica: Izvolite.
Samir Skeiid: Zadovoljan sam odgovorom na pitanje ve:zarro za statistiku rodenih i preminulih
u periodu od 2013. do 2024.godine, nisam ,uaouoS* cjelovitosti odgovorom upu6enim na
Gradsku izbornu komisiju, mislim kad je u pitanju, p.uro imenovanih nosioca duZnosti u
Gradu Zavidovili, odnosno imenovanih direktora javnih ustanova i preduze6a da sudjeluju u
11born9j kampanji. odgovor nije cjelovit, polovidan je, postavit 6u pitanje na narednoj sjednici.
Hvala Vam.

#lqir foinica: Gospodin Semsudin Skeji6,dva pitanja, zadovoljni?
Semsudin skeii6: Nisam zadovoljan, imam dopunsko pitanje.
Admir Foinica: Izvolite.

Semsudin Skeiid: Da podsjetim, jedno pitanje je bilo yezano kakva je sudbina realizacije
zakljudaka vezano za tadku dnevnog reda sa sllarice iz jarruara,3l. januara ove godine, stanje
imovine u vlasni5tvu grada. obzirom, da ni5ta nije uradlno i da nista nije kazano,znadi da se
nista i ne radi. Moje dopunsko pitanje je vezano za jedan od tih zakljudaka na dana5njoj
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sjednici je trebalo da bude tadka dnevnog reda stanje imovine i ja traZim da se uvrsti na

sljede6u .3"dni".r, polto je to posljednja sjednica. A, drugo vijednidko pitanje odgovor je tako

jJdnostavan, pitanji je da li je poipis* .rgoro. za izradu Urbanistidkog plana. Ovdje stoji, pa
"di.ektor 

zavodaje rekao da se moZe organizovati da se potpi5e do 01.07. Ima li ovdje neko da

ga pita da li je to potpisano, ako je potpisano, nisam zadovoljan, a evo i ne treba mi odgovor'

samo mi treba da li je potpir* Ugoror za inadu Urbanistidkog plana sa Zavodom za

urbanizam i prostorno ureAenje ZDK: Dakle, imali smo saglasnost, poslje_dnja informacija -
saglasnost Zavodaje da je spreman da prihvati izradu protokola do 01.07., imamo joS dva

dana ali ja mislim da je to 119. ili 120. dan.

Admir Foinica: Zahvaljujem, gospodin Zahid Avdidevi6, 1 pitanje, zadovoljan?

Zahid Avdiievid: Zadovoljan.

Admir Foinica: Gospodin Amer Avdidevi6, 2pitania?

Amer Avdiievid: Zadovoljan.
Ad-t. F"i"t.r, Gospodin Hamdo DZini6, dopunsko pitanje, zadovoljan?

Hamdo Diini6: Zadovoljan.
Admir Foinica: Dobro, imamo odgovor gospodin Remzo Sinanovi6 na dopunsko pitanje

s" tp" dilE-r; ud i na S kej i 6a.

il.emzo Sinanovid: ,,Esseiamu Alejkum i dobar dan. Mi smo redom za tai zakljudak poslali

":ir"" 
a-"pir, 

"urirom 
da nisu odgovarali na vrijeme, mi smo poslali urgenciju i nakon

,,g"ncije^ru rekli da 6e se to do kraja juna zakljuditi Ugovorom, da 6e.se Urbanistidki plan

raditi u martu naredne godine. Ja sam taj dan iSao na seminar, kada su oni to trebali, dini mi se

da je bio utorak ili srijelda i poslije sam dobio informaciju da nisu dosli iz nekih razloga i evo ja

dalje ne znam,1..u* informaciju, nisu mene tad zvali da ja idem , vjerovatno zbog seminara,

da budem tu prisutan, moZda sekretar bolje zna da li je bilo kontakata viSe sa njima poslije

toga. Znadi ovo je zadnje, Sto ja imam informaciju'"

Semsudin Skeii6: Zahtjevam pisani odgovor'

A.d-i" foioi"u: Zahvaljujem, dobit 6ete pisani odgovor'

ZAPISNIK SAEINIO

Bakir Mujki6, bach. politidkih nauka

Zql.^z- &<-

TAR
A

pravnik

11

GradZavidovici,UlicaMehmedpaSe.Sokolovi6abrojg,12220Zavidovidi

Telefon: o32DO6-780 info, fax: 0321206-706, www.zavidovici.bargrad.zavidovici@zavidovici.ba

"j$r'BFC

OVJERAVA
GRADSK

Q"':''"i$



Mffi
S"TRAi'IKA DEMOI{RATSKE AKCIJE BIH PARry OF DEMOCRATIC ACTION BIH

OPCINSKI ODBOR ZAVIDOVICI UL.DR.PINKASA. BANDTA B.B.

Tel/fax: + 387 32 878 970 e-mail: sdazav@bih.net.ba

Klub vi.ie6nika Stranke demokrtaskc akcijc

BOSNA I HERCEGOVINA

FEDERAC|JA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. Gdin. predsjedavajuci

Predmet: Vijeiniiko Pitanje

Na osnovu dl.g i 87. posiovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii,kac rrijeinik Gradskog vijeda Zavidoviii

postavljam sljedeie vije6nidko pitanje:

Ko je i na koji nadin dodijelio kancelarije u zgradistare opitine novoformiranim politidkim subjektima?

eila 1e to nadleZnost,.ie li nadleZnost gradskog vijeia ako jeste zaito to nije bilo na dnevnom redu kao i sve

druge kancelarije.

1' \^
i Y{eenik $DA\lir-/___\@

Hasib Hlslti6



STRAT'IKd DEMOKRATTiKf: AKCIJE BIH PARTY OF OEMOCRATIC ACTION BIH

OPCINSKI ODBOR ZAVIDOVICI UL.DR.PINKASA BANDTA B.B.

Tel/fax: + 387 32 878 970 e-mail: sdazav@bih.net.ba

KIub vijednika Stranke demokrtaske akci.ic

BOSNA i HERCEGOVINA

FEDERACUA BOSNE I HERCEGOVINE

GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r. Gdin. predsjedavajuti

Predmet: Vijeiniiko pitan"ie

Na osnovu al.B i 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia Zavidoviii,kao vijednik Gradskog vije6a
Zavidoviii postavljam sljedeie vijeinidko pitanje:

Dokle se stiglo sa realizacijom zakljuika a vezano za moju inicijativu koju sam podnio za nabavku
kvalitetnog razglasa za potrebe JU "Kulturno-sportski centar" Zavidovici.

Ovo pitam izrazloga 5to su sredstva odobrena i planiran u tu svrhu.



76. sjednica Gradskog vije6a l:ri,ic,viri

77.06.2024. godine

I Na sluZbu za Upravu druit'i'riir 1r;elatnosti , piiar-ja bcr, c; i o;,,:; i. :.:;';.;vu naslovljujem pitanje
vezano za donacije sredsiava ;. i.irIr:. Grada Zavidov fa, j.ir-,rre ust;i,r, .,., : r,;diete nrjesnih zajednica
F.r:nkretno, tra2im da mi se )r:reillrlje protokol na <t:ji r3 l:r.1 s€ s:., ,.!.r.i,. riiogu donirati u budiete
itavedenih organizacionih riii: I ;,.a:,...; je napisan prar:oi(ci i-, :lu-aj., ir: .ji^iivno ili fizidko lice iskaie
ielju ii interes da u javre i-.ruc: ii :,: r,1,,;rti ili donira noraa i rl,, ii 0roi*;. -.r ia ovakve sitiuacije uopite
postoji ?

2. Drugo pitanje je naslovljer: ra "rLr,,Djeiiji vrti(.,, l.avidnvii! irer:rr,;.,r:ntuje interesovan.!e naiih
gradana zaito Ustanova ne c .i_.iitiz.r:t prijem nclve cjeae u rrtic i'r.:.:, ,,t r,r;iozi da djeca na prijerrr i:
ustanovu iekaju i do iest i]l.ir :, ) .i?

3. Treie pitanje upuiujenr C;, n : : ;acijalni rad a'o.lzin'i ji za\zr=.' .,.ttr'jalnih karata osoba u
stanju socijalne pomo6i .,.,::: r,' :.: ,)r,, lije prcijckat i,i^.:de r.jr.,r'i3ri ,i . k:i':j je fazi ?

1. lnicijativa: lzdv;i ..,r , s.':dsiava iz gr;rdsi:cg l-'r

mobilijara za polrsb( t i1,., rnjesnih zajedr, :;

Predmet inicijative: Nabarrka -i,l;i'i r',1;l"sp1e neophcrlne :i ,ldrlavr,f . :irirvativog nivoa komunalne
higijene

Razlozi podnoienja: VJerujuc, :a je auditorij upoznat sa ne1:ovojnirn nigijensko-sanitarnim uvjetima r-r

pojedinin: mjesnim zajednicer:: r;rj'rdlih uslijed ne?l:agovit,nrenog:::.i-e*;a ulica, nekoienom
travom neposredno uz pirt!::, zt:,r!:-a nagomila,,ian}e :r: nr'. tgrad.. ,: rr,.' ja iStetu koju loia
kcmunalna higijena priiinia,,, ; i r: .;'.'i1i pojeJinnc,: t.,'e{',j.:r:eff d.i :rr: ' tirn izrade budZeta Grada

uvrsti poseban transfer narrii *l i,,:rr l:i,gijensko sanitarnirri i)r)treba;!': .. .:rjesnih zajednica. Sredstva iz

transfera bi se podijeiila i'a :: i i 
",r-t;. 

, i: istoj p.rcpoi'i ijr k;:; ' re aio'.':1, iii:::, \,4 a kcr-istila bi se za

kupovinu osnovnog irtveniai j. r,:, .,: ;ir trime ri, kr,: tiice,;,::ri'vir i:i t,-.;hodno za rad alata i

uredaja iz vlasniitva mjesnih l; j,,,dri.--s. U plan impie,"nenra,:i.ie inir:ii;t;,.,* ::i irebalo uvrstiti idogovc;'
oko angaiovanja pojedinaca i: l;iZ l.lriima bi se na f: ransi:s<oi iii r.,iri:;:';.et ikoj osnovi povjeravala

upotreba alata imaSina potr:i'), l't :,; r:drZavanje dc,rre l'.+,','unalt:;' l:.!.i;E'1e.Po n.:oguinosti a u

skladusfinansijskimprojekri:;:i-l:.,,r,ralobi teiiti s{irz(}ns:{:.ndnF,:,,,,: i}jrpojedinacanaposlovima
oduvanja komunaine higijerl; .. "a,7 .,siima bi MZ ili r-rrje:,,.ij;'.i navc;i.:;,:, p;cirr-rija osiguravali
finansijsku naknadu za rad.

Najvainiji benefit moguie iri.

Zivotni prostor, uredenija rri .

podrudjima mjesnih zajednir: ,

lnicijativa iziskuje znaia; ,

zajednica je oko 1.00tjl ;.11,i

=i:.Iei-,i:iCije 
int:iiativt i;i sr: ;epreze :iir'jY,lO .r izgiedima da imamo iist;ji

,!.r pr,Cruija iveci di;t:rincs i.r oiuvr,,,j:,i i(air'iunalne higijene u

,,i ilicr-:r n: broj mjesnih

Vijecnik Sikeiir i i I :r:,'
(LeriL L!+,-rf



GR,ADSKI VIIECNI
SemsuotN sxetC

Datum: 27.06.2024. godine

- Struina sluiba Grodskog viieda

- Predsjedavajuii Gradskjog viieea

P RED M ET : V I T E CM EKA N ICII AT'VA

Na osnovu dlond 706 poslovnika o radu Gradskog vijeia podnosim viieinidku

inicijotivu zo donoienje odluke kojo bi omogudila nostavok aktivnosti za

rjeienje projekto ,,Kruini tok Krivaio Zavidoviii'.

Dqtu m : 27.06.2024. godine

.-\
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OBRAZLOZENJE

Ministorstvo zo prostorno uredenje, promet i komunikacije i zaititu okoline
Zeniiko - dobojskog kontono odbilo je izdoti saglasnost na : Prijedlog izmjena
i dopuno Regulocionog plono ,,Luke" Zavidoviii.

Ukoliko niita ne poduzmeno, to bi bio kroj node do ie kruini tok Krivojo
Zavidoviii koo centralni dio Regulacionog plono,,Luke" u dogledno vriieme
biti predmet oktivnosti grodske uprave.

Preciznije, to se nede desiti prije usvojanja Urbanistiikog plana Groda
Zovidoviii.

Zbog velike vainosti projektq kruini tok Krivojo so okruieniem, predloiem
Grodonaielniku i nodleinoj sluibi do detaljno razmotre i po moguinosti
prihvate inicijotivu koja bi moglo biti prethodnico za realizociiu proiekto
Kruini tok Krivoja Zovidovii mnogo brie nego iekonje na usvaionie
Urbanistiikog plano.

Moguinost zo reolizociju ovog projeko nudi ilon 788 zakono o prostornom
uredenju i gradenju Zeniiko - dobojskog kontona.

ehn 788 pomenutog zokono u stvori je struino ocieno koia moie rezultiroti
izdovonjem urbonistiike saglasnosti zo definisonie preduslova zo
projektovonje i odobravonje buduie promjene u prostoru bez obziro ito ne
postoji detoljon planski dokument za pripodaiute podruiir.

U ovom sluioju to su urbanistiiki plan Grado i Regulocioni plon Luke koii ne

sod rie troiene promjene.

ehn L88. Stav (7) glosi:

t'



Rozloga za podnoienje ove inicijotive ima mnogo , ia iu navesti dva osnovno
razlogo :

- Voinost projekto zo funkcionisanie saobroiaio ie nemierliiva, o rieienie
ovog projekta usko je povezono so rjeienjem problemo puto za romsko
naselje.

- Ovoj problem je bio predmet rosprove u prostoriiamo Nodleinog
ministorstva no sostanku odriqnom 06.03.2024. godine no temu

Regulacioni pldn,,Lttke", saglosnost na priiedlog odluke lzmieno i
dopuno.

No tom sastanku Direktor zovoda zo urbonizom i prostorno ureilenie
Zenidko - dobojskog kontona ie nogoviiestio moguinosti koie doie dlon

788. zakonjo o prostornom uredeniu i grodeniu kantona.

Direktor je noglasio do ie zo rieiovanie voinih proiekata oli samo u

izuzetnim slui,ojevima moguie formirati strudnu komisiiu diia bi struina
ocjeno moglo doprinijeti donoieniu urbdnistiike saglasnosti, o u

konoinici i ishodovoniu gradevinske dozvole zo Kruini tok Krivoio

Zovidovi6i.

Nopominjem do je do rjeienia moguie doii iedino uz pomoi Zavoda zo

urbanizdm i prostorno uredenie Zeniiko - doboiskog kontono .

Zbog toga je potrebno imenovati rodnu grupu koiu bi iinili predstovnici

Gradske sluibe i Grodskog vijeia koio bi imalo zadotok da zoiedno sa

predstavnicimo zavoda pripremi plan reolizociie proiekto ,,KRUZNI TOK

KRIVNA ZAVIDOWCT' .

Direktor Zovodo bio je konkretan i rekao do ie pomoii u imenovoniu komisiie

zo davanje struine ocjene koio ie riieiiti sve dileme oko izgrodnie kruinog
toka.
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MEMAGI C OZrcruININA

ZAVIDOVICI

BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOWNE

znxriro-DoBoJsKr KANToN
GRAD ZAVIDOVICI

PREDMET: VIJECNIdXa TNTcIJATM, dostavtja se

Na osnovu dlana 8. I dlana 87. Poslovnika o radu gradskog vijeca Zavidovici
upuduj em slj ede6u vij e6nidku inicij ativu.

Stanari zgrade zYana,, Samadka ,, koja se nalazi. u Zavidovi6ima, u ulici Dr.
Pinkasa Bandta, zahtijevaju da se iz neposredne blizin e zgrad,e, tadnije ispod samih
ptozora stanova u zgradi hitno izmjeste kontejneri za smele JKp Radnik d.o.o.
Zavidovi'i, a zbog nesno5ljivog smrada sme6a i mogu6nosti Sirenja zaraznih
bolesti, odnosno okolnosti koje ugro lavaju i naruSavaju kvalitet stanovanja u
predrrretnoj zgradi

Toplo vrijeme i vru6ine dodatno pogor5avaju situaciju zbog neadekvatno
postavljenih kontenera, slijedom dega je iste potrebno izmjestiti na pogodno
mjesto, na ve6oj udaljenosti od, zgrade

Dakle, potrebno je da nadlehna sluZba Grada Zavidovici, izad,e na lice
mjesta, izvr5i uvid u stanje te da se 5to hitnije uputi dopis-zahtjev JKp Radnik
d.o.o. zavidovici zaizmjestanje kontejnera sa sadasnje lokacije.

Zarealizaciju ove inicijative nisu potrebna niakva finansijska sredstva.

Zav idovici, 24 .0 6 .2024 go dine

GRADSKI ,IJECM" 

M -?*"g5tr'*"^,,
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Gradski vije6nik
Semsudin Skejii
Datum 27 .06.2024.godine

-STRU.NA SLUZBA GRADSKOG VIJECA
-PREDSJE,DAVAJUCI GRAD SKOG VIJECA

PRE,DMET: SET VIJECNIErcIH PITANJA

Na osnovu dlala 8. i dlana 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeia postavljam set vile6nidkih

pitanja koja sr.r usko vezana sa neispunjavanjem obaveza proisteklih iz:

a) Podnesenih a od strane Gradskog vije6a usvojenih inicijativa
b) Postavljenih vije6nidkih pitanja bez konkretnih odgovora

c) Usvojenih zakljudaka na sjednicama Gradskog vijeda, a koji ipak nisu nikako

realizovani iako je jasno naznadeno ko je bio zaduLenzarealizacrju
d) Usvojenih programa rada Gradskog vijeia, sa tadkama dnevnog reda koje nikada nisu

razmatrane
e) Usvojenih amandmana koji su postali sastavni dio obaveza gradske uprave

a) ObrazloLenje

Velika vecina pitanja proizaSla je iz neispunjavania obaveza po usvojenim inicijativama, po

usvojenim zakljudcima i prijedlozima koji su doneseni na osnovu mojih zahtieva. Ukoliko sam

ipak postavio neka pitanja koja se tidu usvojenih inicijativa, zakljudaka po zahtjevirna drugih

vijeinika nadam se da 6e mi oni to reii i oprostiti.
Pozivam sve vije6nike da i oni iznesu Sta od njihovih usvojenih inicijativa i zakljudaka nije

realizovano i tako izraze protest zbog nerada Gradske uprave.

Bez obzira Sto vjerujem da moZda neiu dobiti nikakve odgovore i Sto sam sigttran da na veliku

ve6inu pitanja ne6u dobiti realne odgovore, ja 6u ih ipak postaviti.

Prvih disetak pitanja koje mogu postaviti zbog ogranidenja od 3 minute proditat cu. a molim da

njih ali i ostala analizirate. MoZda se sa nekima sloZite i pokuSate ih implementirati u svom

narednom mandatu.
NADAM SE UVAZENI VIJECNICI da ce vam ovako veliki broj obaveza koje Gradska uprava

nife realizovala biti dovoljan pokazateli kakav je odnos izmedu Gradonadelnika i gradske

uprave sa .iedne i gradskih vijeinika sa druge strane preovladavao tokotl na.iveieg dilela

detverogodi Snjeg mandata.
Pa pogledtr.imo redom.



b) Pitanja

l. Zaito nije uraden program uredenja uZe gradske jezgre? Inicijativa podne5ena prije tri
godine. Usvojena prije dvije godine. Iako je usvajanjem zakljudka Gradskog vijeia naloZeno

Gradonadelniku sa nadleZnim sluZbama da inicijativu realizuj u, realizacrja .ie izostala. Za!;to'/

Pitanje upuceno Gradonadelniku i svim pomocnicima.

2. Zaito ste dozvolili da inflacija ,,proguta" najmanje jednu detvrtinu novca namiienienog za

realizaciju infrastrukturnih projekata, a sve to zbog neefikasnosti rada gradske uprave dok se

novac hladio na bankovnim radunima. Pitanje upuieno Gradonadelniku i svim pomo6nicima.

3. Zalto se ni nakon 6 godina od podetka rcalizaclje najveieg infrastrukturnog projekta ne

moZe ni naslutiti sudbina vodosnabdijevanja prostorne cjeline Pa5in konak? Da je bilo Zelje

projekat .ie mogao biti zavrsen u ovom mandatu. Ovakvim tempom ne6e biti zavrSen ni u
narednom detverogodiinjem mandatu. Odgovomo tvrdim, da postoji Lelia da se projekat zavrsi

sve bi bilo gotovo u2025.godini. Kako? Parealizacijom usvojene vijecnidke inicijative. Pitanje

za Gr adonadelnika zaito?

4. Za1toje tek u osmoj godini Vaseg mandata usvojena realna vrijednost cijene gradnje? Zaito

je to uradeno na nadin da se u ovoj godini neie primienjivati? Da li je neko izradunao kolika je

Steta po budZet Grada naqtala zbogloga?

S.Zahto ste buKvalno uni5tili URBANIZAM GRADA ZAVIDOVICI?
Isti je upropa5ten i pogaZen do te mjere da su milionske materijalne Stete beznadajne u odnosu

na posElaiie koje 6emo morati sanirati decenijama ali do kraja ih ne6emo sanirati nikad.

Urbaniiam je tema za koju je u 4 godi5nja programa rada bilo predvideno ubjedljivo najviSe

tadaka dnevnog reda. Jedino pozitivno Sto je done5eno je Odluka o izradi i usvajanju

Urbanistidkog plunu. Ho6e li se i to opstruirati pitam Vas Gradonadelnide i Vas pomoinide

Gradonadelnlka zaposlove urbanizma. Odekujem odgovor i od sluZbe nadleZne za inspekcijske

poslove, preciznije Urbanistidko-gradevinskog inspektora.

6. Za1toje ukinut Urbanistidki plan Grada Zavtdovrci i za5to se isti niie naSao na dnevnom redu

zaizradui usvajanje l2 godina prije i 2,5 godine nakon ukidanja. Zbogl"oga su sve urbanistidke

saglasnosti izdate nakon toga, a bez urbanistidkog i regulacionog plana nelegalne. Pitanie je za

Gradonadelnika, pomo6nika za poslove urbanizma i urbanistidko-gradevinskog inspektora.

7. Zahto ste odustali od realizacije projekta KRUZNI TOK KRIVAJA kad postoji mogucnost da

se ubrza i nastavi njegova realtzactja?
Odgovor treba da daju iskljudivo Gradonadelnik i njegov pomoinik za poslove urbanizma, ali

ovo pitanje tide se svakako i urbanistidko-gradevinskog inspektora, jer je ta inspekcija itekako

nadleZna kada je u pitanju kontrola prostorno-planske dokr.unentaciie.

g. Zasto ste tek sada obustavili aktivnosti na usvajanju izmjena i dopuna Regulacionog plana

"f.uke" Zavrdovttikada ste priie 18 mjeseci znali da saglasnost na prijedlog odluke o usvajanfu

neiete dobiti zato Sto ste ukinuli Urbanistidki plan.

9.Zalto ste veiinu usvojenih viieinidkih iniciiativa ignorisali i propustili realizovati iako ste to

bili cluZni uraditi. Slidna je situacija kada su u pitanju usvojeni zakliudci- Zaito? Koliko

vremena bi trebalo da se nabro-le nezadovol.istva u realizacifi inicijativa i zakliudaka svih



viiecnika.

10. Za5to isporuka betona za betoniranje lokalnih cesta u izbornim godinarna postaje najvedi
projekat u cestovnoj intiastrukturi? Nikada neiemo saznati kriteriie za raspodjelu ni utro5ena
sredstva za ta. Znamo samo da je dio toga i nedozvoljena i netnoralna trgovina glasovima
Vijeinika. Pitanie za Gradonadelnika ali i za pojedine vijecnike.

ll. Zalto ne poduzimate niSta kako bi irnovinu uzurpiranu od strane pravnih i fizidkih lica
vratili stvarnom vlasniku odnosno Gradu Zavidovici?
Na to ste izridito obavezni djelovati po osnovu zakljudaka usvojenih na sjednici Gradskog
vijeda odrZanoj 28.02.2024.godine po tadki dnevnog reda: Stanje imovine u vlasniStvu Grada.

U skladu sa sadrZajem zakljudaka pitanje je upudeno: Pravobranila5tvu, SluZbi za upravu
imovinsko-pravnih, geodetskih poslova i urbanizma, Strudnoj sluZbi Gradonadelnika,
urbanistidkoj-gradevinskoj i inspekciji za ceste. Iako je pro5lo 5 mjeseci od dono5enja

zakljudaka nije uradeno ama ba5 niSta.

12. Zaito niste rije5ili pitanje kupovine Vile Krivaja kada ste imali sve uslove da to i r-rradite.

eak ste imali i novac u BudZetu za to narnijenjen. Pitanje iskljudivo za Gradonadelnika, ali
odgovor mora dati i pomoinik sluZbe za upravu druStvenih djelatnosti.

13. Zaito niste uradili ni5ta Sto bi obezbijedilo da sve Mjesne zajednice budu tretirane
ravnopravno

14. Zaito su reultati na obezbjedenju sredstava sa vi5ih nivoa vlasti i sredstava iz raznih
fbndova i grant sredstava slabi

15. Zaito projekat video nadzora nije ni zapodet kada je realizacrja istog u pitanju

16. Zaltoje prodaja zemljiSta u2023.godini vr5ena iskljudivo po sistemr-r neposredne pogodbe

kada bi takav nadin morao biti izuzetak

17 . Zaito prodaj e izvr5ene u 2023 .godini nisu dostigle ni polovidnu vrij ednost trZiSnih cij ena

18. Zalto ste dugogodiSnjim nedjelovanjem dozvolili da nam prijeti gubitak najkvalitetnijeg
zemlji5ta tuZbama po osnovu dosjelosti

19. ZaiIo su od 7 regulacionih planova tri ukinuta, tri se primjenjuju a sedmije doZivio pravi

debakl

20. Zalto ste Vijeiu nametenuli usvajanje planova parcelacije iako ste znali da se na osnovLl

njih ne mogu rzdavati urbanistidke saglasnosti. Sv.iesno izbog toga niste prihvatili inicijativu da

se izvr5i Revizija tri usvojena plana parcelaciie.

21. Zalto vei 8 godina niste udinili niSta Sto bi ojadalo integritet i kapacitet SluZbe za opravLt

imovinsko-pravnih poslova, geodetskih iposlova urbanizma. u dijelu odsjek z.a:urbanizam

22. Zaito ne6ete uii u proces realizaci je usvoiene iniciiative o reorganizaciii SluZbe za upravlt

itnovinsko-pravnih poslova. geodetskih poslova i urbanizma.
Pitanie za Gradonacelnika i niegovog pomoinika za utbanizam.



23. Zaito ste urbanistidke saglasnosti i odobrenja za gradenje u periodu oktobar 2023- f'ebrr-rar i

dio marta 2024.godine izdavali ekspresno iako ste znali da su to uglavnom nelegalno izdata
odobrenja. Da li je to uradeno motda zbog toga da bi obradun naknade za uredenje
gradevinskog zemlji5ta i prirodne pogodnosti-renta Ibkturisali po staroj cijeni gradnje od 600
KM/m2 a ne po novoj koju je Gradsko vijece usvojilo 28.02.2024. umjesto 30.01.2024.godine?
Pitanje za Gradonadelnika i nadleZnu sluZbu

24. Zaito u 8 godina mandata niste uradili ni jedan godiSnji plan i program uredenja
gradevinskog zemlj iSta

25. Zaito niste podnijeli ni jedan finansijski izvjeStaj o efektima naknade za uredenje
gradevinskog zemljiSta i prirodne pogodnosti-rente. Zakonom o prostornom uredenju i
gradenju Zenidko-dobojskog kantona ta obaveza je propisana i morali ste to prezentirati
Gradskom viiecu minimalno jednom godi5nje. Znate li da je inicijativu za to Gradsko vijece
usvoj ilo jednoglasno kraj em 2023 .godine?

26. Zaito se niste potrudili da u detiri godine mandata ovog saziva Gradskog vijeda usvojite
Regulacioni plan Kamenica i Regulacioni plan Maoda. Pitanje upuieno Pomocnikr"r

Gradonadelnika za upravu imovinsko-pravnih, geodetskih poslova i urbanizma

27. Zalto niste udinili ni5ta u rje5avanju imovinsko-pravnih poslova u poslovnoj zoni
Majdansko. Usvojeni zakljucci Vas na to obavezuju. Pitanje upu6eno Gradonadelniku i
dlanovima njegovog kolegja zajedno sa pravobraniocem

28. Zaito nema aktivnosti na sanaciji bespravne gradnje. Da li je urbanistidko-gradevinska

inspekcija realizovala svoj plan i svoje obaveze

29. Za#o niie bito aktivnosti na kontroli rzdavanja urbanistidkih saglasnosti. Ako ipak jeste

dostavite informaciju. Pitanje upuieno iskljudivo urbanistidkom inspektoru.

30. Zaito ste odluku o medijacijr i arbttraZi u postupku tuZba Grada protiv Krivaje u stedaju

donijeli bez odluke Gradskog vije6,a? Pitanje zaGradonadelnika I njegov kolegij.

3i. Zalto inicijativa koja je mogla obezbilediti pomoc mladima u kupovini ili izgradnji prvog

stana ili kuce nije ni doila na dnevni red. Upuiena je prile viSe od 8 mjeseci.

32. Zaito nismo ispravili gre5ku koju je ovo Vijeie sa prethodnim predsjedavajudim napravilo
usvajanjem Odluke o zabrani izno5enja mi5ljenja o vijeinidkim inicijativarna prije njihovovg

usvajanja ili odbijanja. Da je bilo Zelje mogli smo jer Grarlsko vije6e je ovu inioilativu usvojilo

takode prije 8 mjeseci.

33. ZaSto niste realizovali projekat oborinske if-ekalne kanalizaije u ulici Zlatnih ljiljana.

Nekoliko pokazatelja za ovaj projekat:
-Maj 2021 .godine vijeinidko pitanjc kada 6e...
-Decembar 2022.godine po osnovLt amandmana za Br"rdZet za 2023.godinu u RudTetr-r

predvidena sredstva
-Glavni projekat uraden. ali realizacije ni na vidiku ni nakon 4 godine nade za m.ieStane kojijoi
uviiek pamte 20 1 4.godinu



f

34. Zaitojo5 nismo spoznali da je na5a dijaspora ta koja podrlava i odrZtrva socijalni sektor u

BiH. NaSa (Zavidovrcka) dijaspora u tome prednjadi. Zaito ne uvaZimo tu iinjenicu i ne

uzvradamo istom mjerom?

Ova brojna pitania mogia bi biti ciobar pokazatelj rada Gradskog vije6a, bolje redeno Sta je

izmedu ostalog uradilo Vije6e, a Sta nije uradila Gradska uprava. Naslov za ovaj set pitanja

mogao bi biti i tridesetak za5to niSta zato.

Juni 2024.godine Skejic Semsudin



BOSNA I HERCE,GOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r Predsjedavajuii Gradskog vijeda Zavidoviii
gosp. Admir Fojnica, prof.

Dana, 27 .06.2024. godine

U skladu sa Clanom 8. i e lanom 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeca Zavidovili pokrecem

Inicijativu :

Otvaranje SetaliSta u dijelu ulice Alije Izetbegoviia, ko.iije ograniden Gazi Husrev-begovom
u[icorn i ulicom Satvet-bega BaSagiia.

Zatvaranje dijela ulice bi bilo:

- u ljetnom period od 19,00 do 23,00 h,

- u zimskom period od 18,00 do 22,00 h.

ObrazloZenje: Veliki broj gradarratraLi da se pokrene ova inicijativa, kako bi se omoguiila
bezbjedna igra djece, na djedijern igrali5tu l<oje se nalazt u ovon podrudju.

Zamj enik Predj sed avaj u i e g

Gradskog vijeh Qutdovili



BOSNA I HERCEGOVINA
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE
GRAD ZAVIDOVICI

GRADSKO VIJECE ZAVIDOVICI

n/r Predsjedavajuii Gradskog vijeda Zavidovi6i
gosp. Admir Fojnica, prof.

Dana, 27 .A6.2024. godine

U skladu sa ilanon., 8. i ilanom 87. Poslovnika o radu Gradskog vijeca Zavidovil pokre6em

Inicijativu :

Da se F-inansilski pomogne izgradnja Djedijeg igrali5ta "stavci", u iznosu od 5.000 KM , i to
putem MZ Kovadi.

Za ovu namjenu koristiti sredstva iz BudLeta za2024.godinu sa

Transfera 61312721,1,- lzdaciza ostale usluge popravkiiodrZ. - urbani mobilijar idjeiija igraliSta

ObrazloZenje: Proces izgradnje d.iedijeg aprka je u toku, i potrebno je finansisjki potpomo6i

izgradnju ovog igrali5ta, kako bi djecu i ornladirru poku5ati vratiti na igraliSta.

Z an1 enik P redj s ed avaj r"r ie g

Gradskog vije6a Zavidovici
Semsodrrh,-.pr O ipt."l.i ng



BOSNA I HERCEGOVII'{A

GF-dD ZAVIDOVTCT

GRADSKO 
VIJECE

n/r PRED S J EDAVAJ U Cl G RAD SI{0 G 14 J ECA

PREDME TZ VIJECI{IETO PITANJE

Naosnovuilanas.isT.PoslovnikaoraduGradskogvijetaZavidoviti,
Gradskog vijeta Zavidoviti postavliam stiedete viietniiko pitanie:

TraLimod nadleZne sluZbe da nam se dostavi

gradevinske radove ugradnje drvenih stubova

Kamenica. Drveni stubovi su ugradeni uz sami

odvijanju saobra6aja.

kao t'iietnik

ime firme i gradevinska dozvola za rzYri,ene

pored regionalne ceste R 466 Zavidovi6i -

rub ceste, te kao takvi ugroZavaju sigurnost u

Zav idovici, 27 .06.2024. godine
\

\

Alniin Dohranovii


